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 О Б Щ И Н С К И  С Ъ В Е Т  -  П А З А Р Д Ж И К 

Постоянна комисия “Регионално развитие – Устройство на територията, 

общинска собственост и инфраструктура” 

 

 

ПРОТОКОЛ  № 5  

от заседание на ПК “Регионално развитие – Устройство на територията, общинска 

собственост и инфраструктура”, проведено на 23.04.2024 г. от 16:30 часа в 1302 

зала в сградата на община Пазарджик 

  

На заседанието присъстваха: Трендафил Величков, Николай Пъндезов, 

Александър Иванов, Валери Вълков, Стоян Самунев, Атанас Шопов, Румен 

Димитров, Калинка Минкова и Атанас Качаков.  

По материалите докладваха: г-н Ангел Василев, г-н Георги Коприщенов и 

г-н Димитър Петков - общински съветници; г-жа Мария Йорданова – управител 

на БМ СПЖФНСИ; г-жа Татяна Папазова – директор на дирекция ГРН; арх. 

Димитър Боюклиев – главен архитект на Общината и инж. Теменушка Иванова – 

началник отдел УОС. 

Заседанието протече при следния дневен ред:  

1. Вх.№218/28.02.2024 г. Приемане на Правилник за изменение на 

Правилника за организацията и дейността на Общинския съвет, неговите комисии 

и взаимодействието му с общинска администрация. 

Докладва г-н Николай Пъндезов – общински съветник 

 

2. Вх.№220/29.02.2024 г. Приемане на Наредба за отпускане на финансова 

помощ за насърчаване на раждаемостта и отглеждането на деца на територията на 

Община Пазарджик. 

Докладва г-н Георги Коприщенов – общински съветник. 

 

3. Вх.№306/27.03.2024 г. Приемане на Решение за освобождаване на Найден 

Шопов като председател на Общински съвет – Пазарджик. 

Докладва г-н Благо Солов – общински съветник 

 

4. Вх.№316/01.04.2024 г. Разположение на паметници в град Пазарджик. 

Докладва г-н Димитър Петков – общински съветник 

 

5. Вх.№353/10.04.2024 г. Приемане на декларация за несъгласие с 

издаването на разрешително за кариери и добив на природни материали в 

землищата на селата Дебръщица, Црънча и Паталеница. 

Докладва г-н Димитър Петков – общински съветник 
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6. Вх.№369/15.04.2024 г. Приемане на Решение по гласувани въпроси от 

проведеното на 07.04.2024 г. Общо събрание на населението на с. Паталеница, 

община Пазарджик. 

Докладва г-н Петър Куленски – Кмет на Община Пазарджик; съдокладчик 

г-жа Татяна Папазова – директор на дирекция ГРН 

 

7. Вх.№391/18.04.2024 г. Учредяване на безвъзмездно право на ползване за 

срок от 5 години на Териториална организация – Пазарджик към Сдружение 

„Съюз на слепите в България”. 

Докладва г-жа Мария Йорданова – управител на БМ СПЖФНСИ 

8. Вх.№383/16.04.2024 г. Учредяване на безвъзмездно право на ползване за 

срок от 10 години на Сдружение „Егида” върху имот – частна общинска 

собственост, находящ се в гр. Пазарджик, ул. „Георги Райков” №12. 

Докладва инж. Теменушка Иванова – началник отдел УОС 

 

9. Вх.№373/16.04.2024 г. Продажба чрез публичен търг с тайно наддаване 

на имоти, частна общинска собственост, находящи се в селата Алеко 

Константиново, Мало Конаре, Мокрище, Црънча и Юнаците. 

Докладва инж. Теменушка Иванова – началник отдел УОС 

 

10. Вх.№374/16.04.2024 г. Обявяване на имот с идентификатор 14619.35.51 

по кадастралната карта на с. Гелеменово – частна общинска собственост, за 

публична общинска собственост. 

Докладва инж. Теменушка Иванова – началник отдел УОС 

 

11. Вх.№376/16.04.2024 г. Даване на съгласие за закупуване от Община 

Пазарджик на проектен имот с идентификатор 32010.501.1184 по кадастралната 

карта на с. Ивайло. 

Докладва инж. Теменушка Иванова – началник отдел УОС 

 

12. Вх.№375/16.04.2024 г. Прекратяване на съсобственост с Общината 

върху поземлен имот с проектен идентификатор 55155.502.2322 по кадастралната 

карта на гр. Пазарджик. 

Докладва инж. Теменушка Иванова – началник отдел УОС 

 

13. Вх.№354/11.04.2024 г. Определяне на части от имоти – публична 

общинска собственост, находящи се в селата Черногорово и Паталеница, за 

отдаване под наем с предназначение – за стоматологичен кабинет и офис на 

медия. 

Докладва инж. Теменушка Иванова – началник отдел УОС 
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14. Вх.№370/16.04.2024 г. Разрешаване изработването на ПУП-ПП за трасе 

на кабелна линия от регулацията на с. Звъничево до ново ел. табло, монтирано 

пред поземлен имот с идентификатор 30572.110.3 в землището на с. Звъничево. 

Докладва арх. Димитър Боюклиев – Главен архитект на Общината 

 

15. Вх.№372/16.04.2024 г. Разрешаване изработването на ПУП-ПП за трасе 

на уличен водопровод до поземлени имоти с идентификатори 32010.40.185 и  

32010.40.186, в местност Сай Кория, землището на с. Ивайло.  

Докладва арх. Димитър Боюклиев – Главен архитект на Общината 

 

16. Вх.№380/16.04.2024 г. Разрешаване изработването на ПУП-ПП за трасе 

на кабел НН от съществуващ трафопост /сграда с идентификатор 55155.8.182/ до 

поземлен имот с идентификатор 55155.8.266, местност Зайкови мандри, землище 

гр. Пазарджик. 

Докладва арх. Димитър Боюклиев – Главен архитект на Общината 

 

17. Вх.№384/17.04.2024 г. Разрешаване изработването на ПУП-ПП за трасе 

на кабелна линия от ТНН ДЗС ІІІ-ти блок в поземлен имот с идентификатор 

55155.20.117 до ново ел. табло, монтирано пред поземлен имот с идентификатор 

55155.20.201 в землището на гр. Пазарджик. 

Докладва арх. Димитър Боюклиев – Главен архитект на Общината 

 

18. Вх.№371/16.04.2024 г. Одобряване на ПУП-ПП за трасета на 

захранващи електропровод, водопровод и канализация до проектни УПИ, 

образувани от поземлен имот с идентификатор 55155.20.19 в местност Якуба, 

землище гр. Пазарджик. 

Докладва арх. Димитър Боюклиев – Главен архитект на Общината 

 

19. Вх.№308/28.03.2024 г. Проект за изменение на ПУП-План за регулация 

за УПИ І-493 в кв. 4 и улица с о.т. 14-17 по действащия регулационен план на с. 

Хаджиево. 

Докладва арх. Димитър Боюклиев – Главен архитект на Общината 

 

20. Вх.№347/09.04.2024 г. Разрешаване изработването на ПУП- изменение 

на План за регулация за УПИ ХV-СНС в кв. 20 по плана на с. Звъничево. 

Докладва арх. Димитър Боюклиев – Главен архитект на Общината 

 

21. Вх.№344/09.04.2024 г. Разрешаване изработването на проект на ПУП-

ПРЗ относно имот с идентификатор 15028.10.214 по кадастралната карта на 

земеделската територия на с. Главиница. 

Докладва арх. Димитър Боюклиев – Главен архитект на Общината 
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22. Вх.№345/09.04.2024 г. Разрешаване изработването на ПУП – План за 

регулация и План за застрояване относно имот с идентификатор 06149.53.16, 

местност Герметата по кадастралната карта на земеделската територия на с. 

Братаница. 

Докладва арх. Димитър Боюклиев – Главен архитект на Общината 

 

23. Вх.№346/09.04.2024 г. Разрешаване изработването на ПУП – изменение 

на План за регулация относно УПИ ХVІІІ-461 в кв. 46 по плана на с. Добровница. 

Докладва арх. Димитър Боюклиев – Главен архитект на Общината 

 

24. Вх.№355/11.04.2024 г. Разрешение за изработване на ПУП – изменение 

на ПРЗ в обхват УПИ І-699, за търговски център и трафопост в кв. 2278 по плана 

на гр. Пазарджик.  

Докладва арх. Димитър Боюклиев – Главен архитект на Общината 

 

25. Вх.№341/05.04.2024 г. Даване име на улица за обслужване с о.т. 3-4-156 

по действащия регулационен план на с. Алеко Константиново. 

Докладва арх. Димитър Боюклиев – Главен архитект на Общината 

 

26. Вх.№340/05.04.2024 г. Даване име на улица за обслужване с о.т. 150-152 

по действащия регулационен план на с. Алеко Константиново. 

Докладва арх. Димитър Боюклиев – Главен архитект на Общината 

 

27. Вх.№361/12.04.2024 г. Разрешаване изработването на проект на ПУП – 

изменение на План за регулация относно УПИ ХV-58 в кв. 40 по плана на с. Алеко 

Константиново. 

Докладва арх. Димитър Боюклиев – Главен архитект на Общината 

 

28. Вх.№366/12.04.2024 г. Разрешаване изработването на ПУП – Изменение 

на План за регулация и План за застрояване относно УПИ ХХІ-676 и ХХІІІ-676 в 

кв. 3 по плана на с. Огняново. 

Докладва арх. Димитър Боюклиев – Главен архитект на Общината 

 

29. Вх.№379/16.04.2024 г. Проект за изменение на ПУП – План за регулация 

и План за застрояване за УПИ ІХ-1410, За обществено обслужване в кв. 410 по 

действащия регулационен план на гр. Пазарджик. 

Докладва арх. Димитър Боюклиев – Главен архитект на Общината 

 

30. Вх.№378/16.04.2024 г. Проект за изменеие на ПУП – План за регулация 

за УПИ І-Търговия в кв. 72 и улица с о.т. 208-603 по действащия регулационен 

план на с. Синитово. 

Докладва арх. Димитър Боюклиев – Главен архитект на Общината 
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31. Вх.№377/16.04.2024 г. Проект за ПУП – План за регулация и План за 

застрояване за промяна на предназначението на поземлен имот с идентификатор 

65437.67.41, местност През Ирима по кадастралната карта на с. Сарая. 

 

32. Вх.№386/14.04.2024 г. Проект за изменение на ПУП – План за регулация 

и План за застрояване за УПИ ІІ-Училище в кв. 39 по действащия план на с. 

Синитово. 

Докладва арх. Димитър Боюклиев – Главен архитект на Общината 

 

33. Вх.№381/16.04.2024 г. Разрешение за изработване на ПУП-ПРЗ за 

поземлен имот с идентификатор 06149.134.30 в местност Възстановими граници, 

землище с. Братаница. 

Докладва арх. Димитър Боюклиев – Главен архитект на Общината 

 

34. Вх.№385/17.04.2024 г. Проект за ПУП-ПРЗ за промяна на 

предназначението на поземлени имоти по кадастралната карта на с. Ивайло. 

Докладва арх. Димитър Боюклиев – Главен архитект на Общината 

 

35. Вх.№348/09.04.2024 г. Жалба от Цвятко Луджев – кмет на кметство 

Ивайло, относно некачествено строителство на тротоар. 

 

36. Вх.№349/09.04.2024 г. Жалба от Цвятко Луджев – кмет на кметство 

Ивайло, относно спрян канал. 

 

37. Вх.№388/17.04.2024 г. Заявление от Димитър Хаджидимитров – 

управител на етажната собственост на вход – гр. Пазарджик, ул. „Свобода” №15. 

 

38. Вх.№ 368/15.04.2024 г. Заявление от Управителя на Риал Стейтс ЕООД 

– гр. София. 

 

По първа точка от дневния ред: г-н Ангел Василев докладва предложение 

с проект за решение относно приемане на Правилник за изменение на Правилника 

за организацията и дейността на Общинския съвет, неговите комисии и 

взаимодействието му с общинска администрация. 

Г-н Трендафил Величков отбеляза, че не е спазена докрай процедурата за 

обществено обсъждане. 

Инж. Вълков счита за разумно вносителя да отложи предложението до 

месец юни, когато имат показателите на актуализирания бюджет. 

Г-н Ангел Василев не може да отговори дали е законно или не и би следвало 

юристите да се произнесат. Понеже е включено в дневния ред, докладва 

предложението на представителната група „Развитие за Пазарджик”. Вносителите 

считат, че заплатите от 45% са несъразмерно увеличени.  
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Общинските съветници следва да получават възнаграждение, което да 

отговаря на времето, в което са ангажирани. Като друг аргумент г-н Василев 

посочи недоброто финансово състояние на Общината. 

С 3 гласа – за, 3 – въздържали се, 3 – против, комисията прие 

отрицателно становище. 

Постоянна комисия РРУТОСИ към Общински съвет - Пазарджик, след като 

се запозна с материала, след станалите разисквания и на основание чл. 50 от 

ЗМСМА и чл. 46, ал. 1 от ПОДОСНКВОА РЕШИ: Не приема направеното 

предложение с проект на решение. 

По втора точка от дневния ред: г-н Георги Коприщенов докладва 

предложение с проект за решение относно Приемане на Наредба за отпускане на 

финансова помощ за насърчаване на раждаемостта и отглеждането на деца на 

територията на Община Пазарджик. 

Инж. Вълков заяви, че в постоянна комисия „Обществен ред, сигурност, 

безопасност на движението, транспорт, комуникации и иновации” са отбелязани 

някои технически грешки: (в чл.4, ал.1 (показател 2) трябва да се допълни 

„родител” с наклонена черта, да отпадне изискването да са родени в Пазарджик) и 

след като се доизпипат тези неща, Наредбата да влезе в сила от 01.01.2025 година. 

Г-н Атанас Качаков има следната забележка: в изискването поне единият 

родител да е регистриран с постоянен адрес, да се включи и настоящия адрес. 

С 5 гласа – за, 3 – въздържали се, 0 – против, комисията прие следното 

предложение:  

1. Да отпадне изискването новородоното дете да е родено в гр. Пазарджик; 

2. Поне единият от родителите да е регистриран с постоянен и настоящ 

адрес на територията на Община Пазарджик; 

3. Наредбата да влезе в сила от 01.01.2025 година. 

Постоянна комисия РРУТОСИ към Общински съвет - Пазарджик, след като 

се запозна с материала, след станалите разисквания и на основание чл. 50 от 

ЗМСМА и чл. 46, ал. 1 от ПОДОСНКВОА РЕШИ: Приема направеното 

предложение с проект на решение и предлага:  

1. Да отпадне изискването новородоното дете да е родено в гр. Пазарджик; 

2. Поне единият от родителите да е регистриран с постоянен и настоящ 

адрес на територията на Община Пазарджик; 

3. Наредбата да влезе в сила от 01.01.2025 година. 

По трета точка от дневния ред: комисията остави без разглеждане. 

По четвърта точка от дневния ред: г-н Димитър Петков докладва 

предложение с проект за решение относно разположение на паметници в град 

Пазарджик. 

Г-н Петков предлага да се премахне паметника и да се премести в обособена 

зона в района на местност Писковец. 

Г-н Трендафил Величков отбеляза, че има две предложения: да се обособи 

зона и да се премести паметника и попита арх. Боюклиев дали Общината има 

такива места. 



 7 

Арх. Боюклиев отговори, че до момента не са правили, но могат да се заемат 

и обсъдят. 

Инж. Вълков предложи да се възложи на Общинска администрация да 

направят проучване за обособяване на зона. 

Г-н Петков поиска да бъде поставен и някакъв срок. 

С 6 гласа – за, 2 – въздържали се, 0 – против, комисията прие следното 

предложение: Да бъде възложено на Общинска администрация за срок от 3 

месеца да извърши проучване за обособяване на зона за открит музей на 

паметници от историята на страната, поставяни в периода 1944-1989 година. 

Постоянна комисия РРУТОСИ към Общински съвет - Пазарджик, след като 

се запозна с материала, след станалите разисквания и на основание чл. 50 от 

ЗМСМА и чл. 46, ал. 1 от ПОДОСНКВОА РЕШИ: Приема направеното 

предложение с проект за решение и предлага: Да бъде възложено на Общинска 

администрация за срок от 3 месеца да извърши проучване за обособяване на зона 

за открит музей на паметници от историята на страната, поставяни в периода 

1944-1989 година. 

По пета точка от дневния ред: г-н Димитър Петков докладва предложение 

с проект за решение относно приемане на декларация за несъгласие с издаването 

на разрешително за кариери и добив на природни материали в землищата на 

селата Дебръщица, Црънча и Паталеница. 

Конкретни предложения по материала не постъпиха. 

Присъстващите членове на комисията гласуваха „за” положително 

становище по предложението. 

Постоянна комисия РРУТОСИ към Общински съвет - Пазарджик, след като 

се запозна с материала, след станалите разисквания и на основание чл. 50 от 

ЗМСМА и чл. 46, ал. 1 от ПОДОСНКВОА РЕШИ: Приема направеното 

предложение с проект за решение и дава съгласие да бъде разгледано на сесия на 

Общински съвет. 

По шеста точка от дневния ред: г-жа Татяна Папазова докладва 

предложение с проект за решение относно приемане на Решение по гласувани 

въпроси от проведеното на 07.04.2024 г. Общо събрание на населението на с. 

Паталеница, община Пазарджик. 

Конкретни предложения по материала не постъпиха. 

Присъстващите членове на комисията гласуваха „за” положително 

становище по предложението. 

Постоянна комисия РРУТОСИ към Общински съвет - Пазарджик, след като 

се запозна с материала, след станалите разисквания и на основание чл. 50 от 

ЗМСМА и чл. 46, ал. 1 от ПОДОСНКВОА РЕШИ: Приема направеното 

предложение с проект за решение и дава съгласие да бъде разгледано на сесия на 

Общински съвет. 

По седма точка от дневния ред: г-жа Мария Йорданова докладва 

предложение с проект за решение относно учредяване на безвъзмездно право на 
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ползване за срок от 5 години на Териториална организация – Пазарджик към 

Сдружение „Съюз на слепите в България”. 

Въпроси и разисквания нямаше. 

Конкретни предложения по материала не постъпиха. 

Присъстващите членове на комисията гласуваха „за” положително 

становище по предложението. 

Постоянна комисия РРУТОСИ към Общински съвет - Пазарджик, след като 

се запозна с материала, след станалите разисквания и на основание чл. 50 от 

ЗМСМА и чл. 46, ал. 1 от ПОДОСНКВОА РЕШИ: Приема направеното 

предложение с проект за решение и дава съгласие да бъде разгледано на сесия на 

Общински съвет. 

По осма точка от дневния ред: инж. Теменушка Иванова докладва 

предложение с проект за решение относно учредяване на безвъзмездно право на 

ползване за срок от 10 години на Сдружение „Егида” върху имот – частна 

общинска собственост, находящ се в гр. Пазарджик, ул. „Георги Райков” №12. 

Конкретни предложения по материала не постъпиха. 

Присъстващите членове на комисията гласуваха „за” положително 

становище по материала. 

Постоянна комисия РРУТОСИ към Общински съвет - Пазарджик, след като 

се запозна с материала, след станалите разисквания и на основание чл. 50 от 

ЗМСМА и чл. 46, ал. 1 от ПОДОСНКВОА РЕШИ: Приема направеното 

предложение с проект за решение и дава съгласие да бъде разгледано на сесия на 

Общински съвет. 

По девета точка от дневния ред: инж. Теменушка Иванова докладва 

предложение с проект за решение относно Продажба чрез публичен търг с тайно 

наддаване на имоти, частна общинска собственост, находящи се в селата Алеко 

Константиново, Мало Конаре, Мокрище, Црънча и Юнаците. 

Въпроси и разисквания нямаше. 

Конкретни предложения по материала не постъпиха. 

Постоянна комисия РРУТОСИ към Общински съвет - Пазарджик, след като 

се запозна с материала, след станалите разисквания и на основание чл. 50 от 

ЗМСМА и чл. 46, ал. 1 от ПОДОСНКВОА РЕШИ: Приема направеното 

предложение с проект за решение и дава съгласие да бъде разгледано на сесия на 

Общински съвет. 

По десета точка от дневния ред: инж. Теменушка Иванова докладва 

предложение с проект за решение относно обявяване на имот с идентификатор 

14619.35.51 по кадастралната карта на с. Гелеменово – частна общинска 

собственост, за публична общинска собственост. 

Конкретни предложения по материала не постъпиха. 

Присъстващите членове на комисията гласуваха „за” положително 

становище по материала. 

Постоянна комисия РРУТОСИ към Общински съвет - Пазарджик, след като се 

запозна с материала, след станалите разисквания и на основание чл. 50 от ЗМСМА и 
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чл. 46, ал. 1 от ПОДОСНКВОА РЕШИ: Приема направеното предложение с проект 

за решение и дава съгласие да бъде разгледано на сесия на Общински съвет. 

По единадесета точка от дневния ред: инж. Теменушка Иванова докладва 

предложение с проект за решение относно Даване на съгласие за закупуване от 

Община Пазарджик на проектен имот с идентификатор 32010.501.1184 по 

кадастралната карта на с. Ивайло. 

Въпроси и разисквания нямаше. 

Конкретни предложения по материала не постъпиха. 

Присъстващите членове на комисията гласуваха „за” положително 

становище по предложението. 

Постоянна комисия РРУТОСИ към Общински съвет - Пазарджик, след като 

се запозна с материала, след станалите разисквания и на основание чл. 50 от 

ЗМСМА и чл. 46, ал. 1 от ПОДОСНКВОА РЕШИ: Приема направеното 

предложение с проект за решение и дава съгласие да бъде разгледано на сесия на 

Общински съвет. 

По дванадесета точка от дневния ред: инж. Теменушка Иванова докладва 

предложение с проект за решение относно прекратяване на съсобственост с 

Общината върху поземлен имот с проектен идентификатор 55155.502.2322 по 

кадастралната карта на гр. Пазарджик. 

Въпроси и разисквания нямаше. 

Конкретни предложения по материала не постъпиха. 

Присъстващите членове на комисията гласуваха „за” положително 

становище по предложението. 

Постоянна комисия РРУТОСИ към Общински съвет - Пазарджик, след като 

се запозна с материала, след станалите разисквания и на основание чл. 50 от 

ЗМСМА и чл. 46, ал. 1 от ПОДОСНКВОА РЕШИ: Приема направеното 

предложение и дава съгласие да бъде разгледано на сесия на Общински съвет. 

По тринадесета точка от дневния ред: инж. Теменушка Иванова докладва 

предложение с проект за решение относно определяне на части от имоти – 

публична общинска собственост, находящи се в селата Черногорово и 

Паталеница, за отдаване под наем с предназначение – за стоматологичен кабинет 

и офис на медия. 

Въпроси и разисквания нямаше. 

Конкретни предложения по материала не постъпиха. 

Присъстващите членове на комисията гласуваха „за” положително 

становище по предложението. 

Постоянна комисия РРУТОСИ към Общински съвет - Пазарджик, след като 

се запозна с материала, след станалите разисквания и на основание чл. 50 от 

ЗМСМА и чл. 46, ал. 1 от ПОДОСНКВОА РЕШИ: Приема направеното 

предложение с проект за решение и дава съгласие да бъде разгледано на сесия на 

Общински съвет. 

По четиринадесета точка от дневния ред: арх. Димитър Боюклиев 

докладва предложение с проект за решение относно разрешаване изработването 
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на ПУП-ПП за трасе на кабелна линия от регулацията на с. Звъничево до ново ел. 

табло, монтирано пред поземлен имот с идентификатор 30572.110.3 в землището 

на с. Звъничево. 

Въпроси и разисквания нямаше. 

Конкретни предложения по материала не постъпиха. 

Присъстващите членове на комисията гласуваха „за” положително 

становище по предложението. 

Постоянна комисия РРУТОСИ към Общински съвет - Пазарджик, след като 

се запозна с материала, след станалите разисквания и на основание чл. 50 от 

ЗМСМА и чл. 46, ал. 1 от ПОДОСНКВОА РЕШИ: Приема направеното 

предложение с проект за решение и дава съгласие да бъде разгледано на сесия на 

Общински съвет. 

По петнадесета точка от дневния ред: арх. Димитър Боюклиев докладва 

предложение с проект за решение относно разрешаване изработването на ПУП-

ПП за трасе на уличен водопровод до поземлени имоти с идентификатори 

32010.40.185 и  32010.40.186, в местност Сай Кория, землището на с. Ивайло. 

Конкретни предложения по материала не постъпиха. 

Присъстващите членове на комисията гласуваха „за” положително 

становище по предложението. 

Постоянна комисия РРУТОСИ към Общински съвет - Пазарджик, след като 

се запозна с материала, след станалите разисквания и на основание чл. 50 от 

ЗМСМА и чл. 46, ал. 1 от ПОДОСНКВОА РЕШИ: Приема направеното 

предложение с проект за решение и дава съгласие да бъде разгледано на сесия на 

Общински съвет. 

По шестнадесета точка от дневния ред: арх. Димитър Боюклиев докладва 

предложение с проект за решение относно разрешаване изработването на ПУП-

ПП за трасе на кабел НН от съществуващ трафопост /сграда с идентификатор 

55155.8.182/ до поземлен имот с идентификатор 55155.8.266, местност Зайкови 

мандри, землище гр. Пазарджик. 

Конкретни предложения по материала не постъпиха. 

Присъстващите членове на комисията гласуваха „за” положително 

становище по предложението. 

Постоянна комисия РРУТОСИ към Общински съвет - Пазарджик, след като 

се запозна с материала, след станалите разисквания и на основание чл. 50 от 

ЗМСМА и чл. 46, ал. 1 от ПОДОСНКВОА РЕШИ: Приема направеното 

предложение с проект за решение и дава съгласие да бъде разгледано на сесия на 

Общински съвет. 

По седемнадесета точка от дневния ред: арх. Димитър Боюклиев урджева 

докладва предложение с проект за решение относно разрешаване изработването 

на ПУП-ПП за трасе на кабелна линия от ТНН ДЗС ІІІ-ти блок в поземлен имот с 

идентификатор 55155.20.117 до ново ел. табло, монтирано пред поземлен имот с 

идентификатор 55155.20.201 в землището на гр. Пазарджик. 

Конкретни предложения по материала не постъпиха. 
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Присъстващите членове на комисията гласуваха „за” положително 

становище по предложението. 

Постоянна комисия РРУТОСИ към Общински съвет - Пазарджик, след като 

се запозна с материала, след станалите разисквания и на основание чл. 50 от 

ЗМСМА и чл. 46, ал. 1 от ПОДОСНКВОА РЕШИ: Приема направеното 

предложение с проект за решение и дава съгласие да бъде разгледано на сесия на 

Общински съвет. 

По осемнадесета точка от дневния ред: арх. Димитър Боюклиев докладва 

предложение с проект за решение относно Одобряване на ПУП-ПП за трасета на 

захранващи електропровод, водопровод и канализация до проектни УПИ, 

образувани от поземлен имот с идентификатор 55155.20.19 в местност Якуба, 

землище гр. Пазарджик. 

Конкретни предложения по материала не постъпиха. 

Присъстващите членове на комисията гласуваха „за” положително 

становище по предложението. 

Постоянна комисия РРУТОСИ към Общински съвет - Пазарджик, след като 

се запозна с материала, след станалите разисквания и на основание чл. 50 от 

ЗМСМА и чл. 46, ал. 1 от ПОДОСНКВОА РЕШИ: Приема направеното 

предложение с проект на решение и дава съгласие да бъде разгледано на сесия на 

Общински съвет. 

По деветнадесета точка от дневния ред: арх. Димитър Боюклиев джева 

докладва предложение с проект за решение относно проект за изменение на ПУП-

План за регулация за УПИ І-493 в кв. 4 и улица с о.т. 14-17 по действащия 

регулационен план на с. Хаджиево. 

Конкретни предложения по материала не постъпиха. 

Присъстващите членове на комисията гласуваха „за” положително 

становище по предложението. 

Постоянна комисия РРУТОСИ към Общински съвет - Пазарджик, след като 

се запозна с материала, след станалите разисквания и на основание чл. 50 от 

ЗМСМА и чл. 46, ал. 1 от ПОДОСНКВОА РЕШИ: Приема направеното 

предложение с проект за решение и дава съгласие да бъде разгледано на сесия на 

Общински съвет. 

По двадесета точка от дневния ред: арх. Димитър Боюклиев докладва 

предложение с проект за решение относно разрешаване изработването на ПУП- 

изменение на План за регулация за УПИ ХV-СНС в кв. 20 по плана на с. 

Звъничево. 

Конкретни предложения по материала не постъпиха. 

Присъстващите членове на комисията гласуваха „за” положително 

становище по предложението. 

Постоянна комисия РРУТОСИ към Общински съвет - Пазарджик, след като 

се запозна с материала, след станалите разисквания и на основание чл. 50 от 

ЗМСМА и чл. 46, ал. 1 от ПОДОСНКВОА РЕШИ: Приема направеното 
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предложение с проект за решение и дава съгласие да бъде разгледано на сесия на 

Общински съвет. 

По двадесет и първа точка от дневния ред: арх. Димитър Боюклиев 

докладва предложение с проект за решение относно разрешаване изработването 

на проект на ПУП-ПРЗ относно имот с идентификатор 15028.10.214 по 

кадастралната карта на земеделската територия на с. Главиница. 

Конкретни предложения по материала не постъпиха. 

Присъстващите членове на комисията гласуваха „за” положително 

становище по предложението. 

Постоянна комисия РРУТОСИ към Общински съвет - Пазарджик, след като 

се запозна с материала, след станалите разисквания и на основание чл. 50 от 

ЗМСМА и чл. 46, ал. 1 от ПОДОСНКВОА РЕШИ: Приема направеното 

предложение с проект на решение и дава съгласие да бъде разгледано на сесия на 

Общински съвет. 

По двадесет и втора точка от дневния ред: арх. Димитър Боюклиев 

докладва предложение с проект за решение относно разрешаване изработването 

на ПУП – План за регулация и План за застрояване относно имот с идентификатор 

06149.53.16, местност Герметата по кадастралната карта на земеделската 

територия на с. Братаница. 

Конкретни предложения по материала не постъпиха. 

Присъстващите членове на комисията гласуваха „за” положително 

становище по предложението. 

Постоянна комисия РРУТОСИ към Общински съвет - Пазарджик, след като 

се запозна с материала, след станалите разисквания и на основание чл. 50 от 

ЗМСМА и чл. 46, ал. 1 от ПОДОСНКВОА РЕШИ: Приема направеното 

предложение с проект за решение и дава съгласие да бъде разгледано на сесия на 

Общински съвет. 

По двадесет и трета точка от дневния ред: арх. Димитър Боюклиев 
докладва предложение с проект за решение относно разрешаване изработването 

на ПУП – изменение на План за регулация относно УПИ ХVІІІ-461 в кв. 46 по 

плана на с. Добровница. 

Конкретни предложения по материала не постъпиха. 

Присъстващите членове на комисията гласуваха „за” положително 

становище по предложението. 

Постоянна комисия РРУТОСИ към Общински съвет - Пазарджик, след като 

се запозна с материала, след станалите разисквания и на основание чл. 50 от 

ЗМСМА и чл. 46, ал. 1 от ПОДОСНКВОА РЕШИ: Приема направеното 

предложение с проект на решение и дава съгласие да бъде разгледано на сесия на 

Общински съвет. 

По двадесет и четвърта точка от дневния ред: арх. Димитър Боюклиев 
докладва предложение с проект за решение относно разрешение за изработване на 

ПУП – изменение на ПРЗ в обхват УПИ І-699, за търговски център и трафопост в 

кв. 2278 по плана на гр. Пазарджик. 
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Конкретни предложения по материала не постъпиха. 

Присъстващите членове на комисията гласуваха „за” положително 

становище по предложението. 

Постоянна комисия РРУТОСИ към Общински съвет - Пазарджик, след като 

се запозна с материала, след станалите разисквания и на основание чл. 50 от 

ЗМСМА и чл. 46, ал. 1 от ПОДОСНКВОА РЕШИ: Приема направеното 

предложение и дава съгласие да бъде разгледано на сесия на Общински съвет. 

По двадесет и пета точка от дневния ред: арх. Димитър Боюклиев 

докладва предложение с проект за решение относно даване име на улица за 

обслужване с о.т. 3-4-156 по действащия регулационен план на с. Алеко 

Константиново. 

Конкретни предложения по материала не постъпиха. 

Присъстващите членове на комисията гласуваха „за” положително 

становище по предложението. 

Постоянна комисия РРУТОСИ към Общински съвет - Пазарджик, след като 

се запозна с материала, след станалите разисквания и на основание чл. 50 от 

ЗМСМА и чл. 46, ал. 1 от ПОДОСНКВОА РЕШИ: Приема направеното 

предложение и дава съгласие да бъде разгледано на сесия на Общински съвет. 

По двадесет и шеста точка от дневния ред: арх. Димитър Боюклиев 

докладва предложение с проект за решение относно даване име на улица за 

обслужване с о.т. 150-152 по действащия регулационен план на с. Алеко 

Константиново. 

Конкретни предложения по материала не постъпиха. 

Присъстващите членове на комисията гласуваха „за” положително 

становище по предложението. 

Постоянна комисия РРУТОСИ към Общински съвет - Пазарджик, след като 

се запозна с материала, след станалите разисквания и на основание чл. 50 от 

ЗМСМА и чл. 46, ал. 1 от ПОДОСНКВОА РЕШИ: Приема направеното 

предложение и дава съгласие да бъде разгледано на сесия на Общински съвет. 

По двадесет и седма точка от дневния ред: арх. Димитър Боюклиев 

докладва предложение с проект за решение относно разрешаване изработването 

на проект на ПУП – изменение на План за регулация относно УПИ ХV-58 в кв. 40 

по плана на с. Алеко Константиново. 

Конкретни предложения по материала не постъпиха. 

Присъстващите членове на комисията гласуваха „за” положително 

становище по предложението. 

Постоянна комисия РРУТОСИ към Общински съвет - Пазарджик, след като 

се запозна с материала, след станалите разисквания и на основание чл. 50 от 

ЗМСМА и чл. 46, ал. 1 от ПОДОСНКВОА РЕШИ: Приема направеното 

предложение и дава съгласие да бъде разгледано на сесия на Общински съвет. 

По двадесет и осма точка от дневния ред: арх. Димитър Боюклиев 

докладва предложение с проект за решение относно разрешаване изработването 
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на ПУП – Изменение на План за регулация и План за застрояване относно УПИ 

ХХІ-676 и ХХІІІ-676 в кв. 3 по плана на с. Огняново. 

Конкретни предложения по материала не постъпиха. 

Присъстващите членове на комисията гласуваха „за” положително 

становище по предложението. 

Постоянна комисия РРУТОСИ към Общински съвет - Пазарджик, след като 

се запозна с материала, след станалите разисквания и на основание чл. 50 от 

ЗМСМА и чл. 46, ал. 1 от ПОДОСНКВОА РЕШИ: Приема направеното 

предложение и дава съгласие да бъде разгледано на сесия на Общински съвет. 

По двадесет и девета точка от дневния ред: арх. Димитър Боюклиев 

докладва предложение с проект за решение относно Проект за изменение на ПУП 

– План за регулация и План за застрояване за УПИ ІХ-1410, За обществено 

обслужване в кв. 410 по действащия регулационен план на гр. Пазарджик. 

Конкретни предложения по материала не постъпиха. 

Присъстващите членове на комисията гласуваха „за” положително 

становище по предложението. 

Постоянна комисия РРУТОСИ към Общински съвет - Пазарджик, след като 

се запозна с материала, след станалите разисквания и на основание чл. 50 от 

ЗМСМА и чл. 46, ал. 1 от ПОДОСНКВОА РЕШИ: Приема направеното 

предложение и дава съгласие да бъде разгледано на сесия на Общински съвет. 

По тридесета точка от дневния ред: арх. Димитър Боюклиев докладва 

предложение с проект за решение относно проект за изменеие на ПУП – План за 

регулация за УПИ І-Търговия в кв. 72 и улица с о.т. 208-603 по действащия 

регулационен план на с. Синитово. 

Конкретни предложения по материала не постъпиха. 

Присъстващите членове на комисията гласуваха „за” положително 

становище по предложението. 

Постоянна комисия РРУТОСИ към Общински съвет - Пазарджик, след като 

се запозна с материала, след станалите разисквания и на основание чл. 50 от 

ЗМСМА и чл. 46, ал. 1 от ПОДОСНКВОА РЕШИ: Приема направеното 

предложение и дава съгласие да бъде разгледано на сесия на Общински съвет. 

По тридесет и първа точка от дневния ред: арх. Димитър Боюклиев 

докладва предложение с проект за решение относно проект за ПУП – План за 

регулация и План за застрояване за промяна на предназначението на поземлен 

имот с идентификатор 65437.67.41, местност През Ирима по кадастралната карта 

на с. Сарая. 

Конкретни предложения по материала не постъпиха. 

Присъстващите членове на комисията гласуваха „за” положително 

становище по предложението. 

Постоянна комисия РРУТОСИ към Общински съвет - Пазарджик, след като 

се запозна с материала, след станалите разисквания и на основание чл. 50 от 

ЗМСМА и чл. 46, ал. 1 от ПОДОСНКВОА РЕШИ: Приема направеното 

предложение и дава съгласие да бъде разгледано на сесия на Общински съвет. 
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По тридесет и втора точка от дневния ред: арх. Димитър Боюклиев 

докладва предложение с проект за решение относно проект за изменение на ПУП 

– План за регулация и План за застрояване за УПИ ІІ-Училище в кв. 39 по 

действащия план на с. Синитово. 

Конкретни предложения по материала не постъпиха. 

Присъстващите членове на комисията гласуваха „за” положително 

становище по предложението. 

Постоянна комисия РРУТОСИ към Общински съвет - Пазарджик, след като 

се запозна с материала, след станалите разисквания и на основание чл. 50 от 

ЗМСМА и чл. 46, ал. 1 от ПОДОСНКВОА РЕШИ: Приема направеното 

предложение и дава съгласие да бъде разгледано на сесия на Общински съвет. 

По тридесет и трета точка от дневния ред: арх. Димитър Боюклиев 

докладва предложение с проект за решение относно разрешение за изработване на 

ПУП-ПРЗ за поземлен имот с идентификатор 06149.134.30 в местност 

Възстановими граници, землище с. Братаница. 

Конкретни предложения по материала не постъпиха. 

Присъстващите членове на комисията гласуваха „за” положително 

становище по предложението. 

Постоянна комисия РРУТОСИ към Общински съвет - Пазарджик, след като 

се запозна с материала, след станалите разисквания и на основание чл. 50 от 

ЗМСМА и чл. 46, ал. 1 от ПОДОСНКВОА РЕШИ: Приема направеното 

предложение и дава съгласие да бъде разгледано на сесия на Общински съвет. 

По тридесет и четвърта точка от дневния ред: арх. Димитър Боюклиев 

докладва предложение с проект за решение относно проект за ПУП-ПРЗ за 

промяна на предназначението на поземлени имоти по кадастралната карта на с. 

Ивайло. 

Конкретни предложения по материала не постъпиха. 

Присъстващите членове на комисията гласуваха „за” положително 

становище по предложението. 

Постоянна комисия РРУТОСИ към Общински съвет - Пазарджик, след като 

се запозна с материала, след станалите разисквания и на основание чл. 50 от 

ЗМСМА и чл. 46, ал. 1 от ПОДОСНКВОА РЕШИ: Приема направеното 

предложение с проект за решение и дава съгласие да бъде разгледано на сесия на 

Общински съвет. 

По тридесет и пета и тридесет и шеста точки от дневния ред: 
присъстващите на заседанието разгледаха жалби от Цвятко Луджев – кмет на 

кметство Ивайло, относно некачествено строителство на тротоар и спрян канал. 

Комисията изпрати жалбите по компетентност до Общинска 

администрация, за разрешаване на поставените проблеми. 

Постоянна комисия РРУТОСИ към Общински съвет - Пазарджик, след като 

се запозна с материала, след станалите разисквания и на основание чл. 50 от 

ЗМСМА и чл. 46, ал. 1 от ПОДОСНКВОА РЕШИ: Да се изпрати по 

компетентност до Общинска администрация, за разрешаване на проблема. 



 16 

По тридесет и седма точка от дневния ред: присъстващите на заседанието 

разгледаха заявление от Димитър Хаджидимитров – управител на етажна 

собственост на вход, относно открити дефекти в изпълнението на санирането на 

блок. 

Комисията изпрати заявлението до Общинска администрация, за 

разрешаване на проблема. 

Постоянна комисия РРУТОСИ към Общински съвет - Пазарджик, след като 

се запозна с материала, след станалите разисквания и на основание чл. 50 от 

ЗМСМА и чл. 46, ал. 1 от ПОДОСНКВОА РЕШИ: Да се изпрати по 

компетентност до Общинска администрация, за разрешаване на проблема. 

По тридесет и осма точка от дневния ред: присъстващите на заседанието 

разгледаха заявление от Управителя на Риал Стейтс ЕООД – гр. София. 

Комисията счита, че администрацията трябва да се задейства и да изпълни 

решението, но преди това да организира обществено обсъждане с населените 

места. 

Постоянна комисия РРУТОСИ към Общински съвет - Пазарджик, след като 

се запозна с материала, след станалите разисквания и на основание чл. 50 от 

ЗМСМА и чл. 46, ал. 1 от ПОДОСНКВОА РЕШИ: Да се изпрати по 

компетентност до Общинска администрация с молба преди приемане на решение 

за стартиране на процедура по искането, да се проведе Обществено обсъждане с 

населението на засегнатите населени места. 
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